

Title (en)
Slab-shaped paving element.

Title (de)
Plattenförmiger Pflasterstein.

Title (fr)
Elément de pavage en forme de plaque.

Publication
EP 0428762 A1 19910529 (DE)

Application
EP 89121292 A 19891117

Priority
EP 89121292 A 19891117

Abstract (en)
In a slab-shaped paving element having a smooth middle section and tab-shaped attachments extending transversely to the plane of the middle section at the lateral edges of the middle section, provision is made, in order to permit different laying distances and forms of laying, for the lateral surfaces (3) each to have two attachments (4', 4") side by side but at a distance apart, of which, in each case, one attachment (4') is arranged at diagonal corner regions (5) of adjoining lateral surfaces (3), and for the other attachment (4") in each case of each lateral surface (3) to be formed with diagonal corner regions (6) in the lateral surfaces (3) at a distance from the other two. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem plattenförmigen Pflasterstein mit einem ebenen Mittelabschnitt und an den Seitenflächen des Mittelabschnitts quer zur Mittelabschnittsebene sich erstreckenden leistenförmigen Ansätzen, sind zur Erzielung von unterschiedlichen Verlegeabständen und Verlegearten vorgesehen, daß die Seitenflächen (3) im Abstand nebeneinander jeweils zwei Ansätze (4',4") aufweisen, von denen je ein Ansatz (4') an diagonalen Eckbereichen (5) benachbarter Seitenflächen (3) angeordnet ist und daß der jeweils andere Ansatz (4") einer jeden Seitenfläche (3) mit im Abstand von beiden anderen diagonalen Eckbereichen (6) in den Seitenflächen (3) ausgebildet ist.

IPC 1-7
E01C 5/00

IPC 8 full level
E01C 5/00 (2006.01); **E01C 9/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
E01C 5/00 (2013.01); **E01C 9/004** (2013.01); **E01C 2201/02** (2013.01)

Citation (search report)
• [X] EP 0274344 A1 19880713 - SCHEIWILLER ROLF
• [Y] DE 8717484 U1 19881222
• [Y] CA 1248802 A 19890117 - LOEWIGKEIT PAUL E
• [Y] DE 3303225 A1 19840809 - WILLECK HERMANN ING GRAD
• [A] DE 8901920 U1 19890608
• [A] DE 8700821 U1 19870514

Cited by
AT408356B; CN1098294C; WO9516075A1; WO9522660A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0428762 A1 19910529; EP 0428762 B1 19930728; AT E92127 T1 19930815; DE 4036444 A1 19910523; DE 4036444 B4 20060601;
DE 58905067 D1 19930902; DE 8913777 U1 19900920; ES 2042943 T3 19931216

DOCDB simple family (application)
EP 89121292 A 19891117; AT 89121292 T 19891117; DE 4036444 A 19901115; DE 58905067 T 19891117; DE 8913777 U 19891123;
ES 89121292 T 19891117